

<p style="text-align: center;">Terms and Conditions Back to School</p>	<p style="text-align: center;">الشروط والأحكام عرض العودة إلى المدارس</p>
<ul style="list-style-type: none"> • These Terms and Conditions comprise the Samsung “Back to School” promotion (the “Promotion”) which will provide the customers (“Participant(s)”) with a chance to win certain Prizes with the purchase of Samsung products (“Product(s)”) and be eligible to enter a raffle draw to be held weekly during the Promotion Period. • The Promotion will be valid from <u>23 August 2023</u> until <u>17 September 2023</u> (the “Promotion Period”). • This Promotion is available only for Participants who have purchased the Product(s) from authorized Samsung online store (https://samsung.com/ae), Samsung brand stores and certain authorized retailer stores (all together the “Store(s)”) in the United Arab Emirates during the Promotion Period. • This Promotion is limited to Participants who are at the majority age under the UAE applicable laws and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions. • Samsung Gulf Electronics FZE employees and their immediate family members as well as Samsung’s affiliates, subsidiaries and partners are not eligible to participate in this Promotion. 	<ul style="list-style-type: none"> • تشمل هذه الشروط والأحكام عرض "العودة للمدارس" الخاص بسامسونج ("العرض الترويجي") والذي سيتيح للعملاء فرصة ربح جوائز محددة عند شراء منتجات محددة من سامسونج ("المنتجات") عبر سحب الانترنت الذي يقام أسبوعياً خلال فترة العرض الترويجي. • يسري هذا العرض الترويجي خلال الفترة من 23 أغسطس 2023 وحتى 17 سبتمبر 2023 ("مدة سريان العرض"). • هذا العرض متاح فقط للمشاركين الذين يشترون منتجات عبر المتجر الإلكتروني المعتمد لدى سامسونج (https://samsung.com/ae)، متاجر سامسونج، ومتاجر التجزئة المعتمدة لدى سامسونج ("المتاجر") في دولة الإمارات العربية المتحدة ("المنطقة") خلال فترة العرض. • يقتصر هذا العرض على المشاركين في سن الرشد والمؤهلين وفقاً للقوانين المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة. • لا يحق لموظفي سامسونج الخليج للإلكترونيات ("سامسونج") ولا للشركات التابعة لها أو لشركائها ولا لعائلاتهم المشاركة في العرض.
<p><u>Mechanism and Eligibility:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • In order to be eligible to participate in the raffle draw, Participants must purchase a minimum total amount of nine hundred and ninety-nine Emirati Dirhams (AED 999) in Products at the Stores, under a single purchase invoice, in order to receive a raffle entry ticket (“Raffle Ticket(s)”). • Raffle Tickets will be provided to Participants based on a single invoice total amount, as follows: <ul style="list-style-type: none"> • For purchases with a total amount between AED 999 – AED 1999, Participants will receive one (1) Raffle Ticket per invoice. 	<p style="text-align: center;"><u>الأهلية وآلية العرض الترويجي</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • للتمكن من الاشتراك في هذا العرض، يجب على المشاركين شراء منتجات لا تقل قيمتها الإجمالية عن تسعمائة وتسعة وتسعين درهم (999 درهم) في فاتورة واحدة من المتاجر، ليحصلوا على تذكرة سحب ("تذاكر السحب"). • سيتم تقديم تذاكر سحب للمشاركين عن القيمة الإجمالية لكل فاتورة شراء ، على النحو التالي:

<ul style="list-style-type: none"> • For purchases with a total amount between AED 2000 – AED 2999, Participants will receive two (2) Raffle Tickets per invoice. • For purchases with a total amount from AED 3000 and above, Participants will receive maximum a total of three (3) Raffle Tickets per invoice. • Multiple participation is possible with separate purchase invoices; however, the minimum invoice amount must satisfy the minimum purchase requirement stated in the clause above. Invoices cannot be combined to meet the minimum purchase requirement. • Participation in the Promotion is limited to the Store of purchase of the Products only. Purchase invoices can only be used <u>once</u> to participate in the Promotion and cannot be used for registration in any other Store other than the Store from which the Products were purchased. • Participants can enter the raffle draw with the support of the promoters in Store. • In order to participate in the Promotion, eligible customers purchasing the Products from physical Stores will be required to register their personal details and eligible invoice, with the help of our Samsung promoters, as outlined below. Customers purchasing Products from our online Store will be automatically enrolled in the Promotion, provided their purchase meets the minimum amount requirement mentioned above. <ul style="list-style-type: none"> a. Full legal name b. Email address c. Mobile number d. The Product's invoice number and total amount e. Store name/location f. Emirate of residence g. Invoice's image • Upon successful registration, an email notification will be sent to the Participant's registered email address confirming their participation in the Promotion and their Raffle Ticket entry details. 	<ul style="list-style-type: none"> * سيحصل المشارك على تذكرة سحب واحدة عن كل فاتورة، في حال المشتريات التي تتراوح قيمتها الإجمالية بين 999 – 1999 درهم. * سيحصل المشارك على تذكري سحب اثنتين، عن كل فاتورة في حال المشتريات التي تتراوح قيمتها الإجمالية بين 2000 – 2999 درهم. * سيحصل المشارك على ثلاث (3) تذاكر سحب عن كل فاتورة، في حال المشتريات التي تبدأ قيمتها الإجمالية من 3000 درهم فأكثر. • يسمح بالاشتراكات المتعددة باستخدام فواتير منفصلة، بشرط أن يكون الحد الأدنى لقيمة الفاتورة متوافقاً مع الحد الأدنى للشروط المذكورة في البند 6 أعلاه. ولا يمكن تجميع الفواتير للوصول إلى الحد الأدنى من قيمة الشراء. جميع تذاكر السحب التي ينالها المشارك تقوم على أساس فاتورة الشراء المفردة. • المشاركة محدودة في المتجر الذي تم فيه شراء المنتجات. لا يمكن استعمال فواتير الشراء للاشتراك في العرض إلا مرة واحدة، كما لا يمكن استعمالها للتسجيل في أي متجر آخر بخلاف المتجر الذي تمت فيه عملية الشراء. • للاشتراك في العرض، يستطيع العملاء الذين يشترون منتجاتهم من متاجر تقليدية، تسجيل بياناتهم الشخصية والفاتورة المؤهلة، بمساعدة مروجي سامسونج، كما هو موضح أدناه، أما العملاء الذين يشترون منتجات من المتجر الإلكتروني، فيمكنهم الاشتراك في العرض طالما أن الحد الأدنى للمشتريات يعادل الحد الأدنى للمتطلبات الموضحة في البند 6 أعلاه. <ul style="list-style-type: none"> ▪ الاسم الرسمي بالكامل، ▪ عنوان البريد الإلكتروني، ▪ رقم الهاتف المتحرك، ▪ رقم الفاتورة وإجمالي المبلغ المدفوع، ▪ اسم وموقع المتجر، ▪ الإمارة التي يسكن فيها، ▪ صورة الإيصال
--	--

- During the Promotion Period, Samsung will run weekly raffle draws for a period of four weeks, each week featuring a different Prize, followed by one (1) mega prize at the end of the Promotion Period. Winners will be announced each week in the announcement dates ("Announcement Date") outlined below and will receive the below prizes (all together, the "Prize(s)"), as follows:

Weekly Prizes:

Week 1: one (1) Participant will be selected to receive a Samsung Galaxy Tab S9 Ultra (worth AED 4,599). Announcement Date: [24th Aug, 2023]

Week 2: one (1) Participant will be selected to receive a Samsung Odyssey OLED G9 display (worth AED 4,999). Announcement Date: [31st Aug, 2023]

Week 3: one (1) Participant will be selected to receive a Samsung Top Mount Freezer Refrigerator with Optimal Fresh+, 460L (worth AED 2,199). Announcement Date: [7th Sept, 2023]

Week 4: one (1) Participant will be selected to receive a Samsung Frame 65" TV (worth AED 4,899). Announcement Date: [14th Sept, 2023]

Mega Prize: one (1) Participant will be selected to receive fifty thousand Emirati Dirhams (AED 50,000) worth of Samsung Products, as per the list in Appendix. Announcement Date: [19th Sept, 2023]

- The Prizes' colours, specs and/or model are subject to availability.
- The Prizes are non-exchangeable, non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash or any other Samsung products and/or services.
- Selection of the winners will be done electronically through a randomize selection.

- بعد إتمام التسجيل بنجاح، سيتلقى المشارك إشعاراً على البريد الإلكتروني المسجل لدينا، يتم فيه تأكيد المشاركة في العرض مع ذكر بيانات تذكرة السحب.

- ستجري سامسونج خلال فترة العرض، سحبات أسبوعية لمدة أربعة أسابيع، بحيث تقدم في كل أسبوع جائزة مختلفة، وجائزة كبرى في نهاية فترة العرض. سيتم الإعلان عن أسماء الراحين في كل أسبوع وفق التواريخ ("تاريخ الإعلان عن الراح") المحددة أدناه، وسيحصلون على الجوائز ("الجوائز") كما يلي:

الجوائز الأسبوعية:

الأسبوع الأول: سيتم اختيار مشارك واحد لربح جائزة هاتف Samsung Galaxy Tab S9 Ultra (بقيمة 4,599 درهم). تاريخ الإعلان عن اسم الراح: (24 أغسطس 2023).

الأسبوع الثاني: سيتم اختيار مشارك واحد لربح جائزة شاشة Samsung Odyssey OLED G9 (بقيمة 4,999 درهم). تاريخ الإعلان عن اسم الراح: (31 أغسطس 2023).

الأسبوع الثالث: سيتم اختيار مشارك واحد لربح جائزة ثلاجة المجمد العلوي مع خاصية Optimal Fresh+، سعة 460 لتر (بقيمة 2,199 درهم). تاريخ الإعلان عن اسم الراح: (7 سبتمبر 2023).

الأسبوع الرابع: سيتم اختيار مشارك واحد لربح جائزة تلفزيون Frame بحجم 65 بوصة (بقيمة 4,899 درهم). تاريخ الإعلان عن اسم الراح: (14 سبتمبر 2023).

الجائزة الكبرى: سيتم اختيار مشارك واحد لربح منتجات سامسونج بقيمة خمسين ألف درهم (50,000 درهم) بحسب القائمة المحددة. تاريخ الإعلان عن اسم الراح: (19 سبتمبر 2023).

- تخضع ألوان، مواصفات، و/أو طراز الجوائز لمدى توفرها.

<ul style="list-style-type: none"> • Winners will be contacted through their registered e-mail and/or phone number after the Announcement Date. • Winners of the weekly Prizes will be able to collect their Prize from the Samsung head office located at Butterfly Building Tower A, Dubai Media City, Dubai, UAE in which their eligible purchase was made. Prizes must be collected by winners within thirty (30) calendar days from the date in which they are first contacted by Samsung. • The winner of the Mega Prize will be contacted via their registered contact details to arrange for the collection of their Prize from the Samsung head office located at Butterfly Building Tower A, Dubai Media City, Dubai, UAE and must revert to Samsung and collect their Prize within thirty (30) calendar days from the date in which they are first contacted by Samsung. • In order to collect the Prizes, winners will be required to present the (i) Original ID or passport and (ii) eligible original invoice or receipt received as proof of purchase of the Products. • In the event the winner fails to revert to Samsung personally within the time limits stated above and/or to provide their correct personal and invoice details accordingly, the relevant Prize shall be deemed forfeited and shall not be reissued or reimbursed in any way. • If the Participants chose not to accept their Prize, the relevant Prize will be deemed forfeited, and Samsung may select another Participant to win the Prize at its sole discretion. • Participants hereby consent to being contacted through their registered email and/or phone number, in the event where their Raffle Ticket is selected as a winning ticket, solely in order to arrange for the collection or delivery (as applicable) of the Prize. To take a picture proof of collection of the Prize. 	<ul style="list-style-type: none"> • الجوائز غير قابلة للصرف نقداً ولا حتى استبدالها بأي جهاز من أجهزة سامسونج الأخرى. • سيتم اختيار الرابحين إلكترونياً بشكل عشوائي. • سيتم الاتصال بالرابحين عبر بريدهم الإلكتروني و/أو رقم هاتفهم المسجل. • يستطيع رابحو الجوائز الأسبوعية استلام جوائزهم من المكتب الرئيسي لشركة سامسونج في مبنى "باترفلاي" - مبنى A، مدينة دبي للإعلام، دبي، الإمارات العربية المتحدة، حيث تم إعداد مشترياتهم المؤهلة. يجب استلام الجائزة في غضون 30 يوماً من تاريخ إعلامهم من قبل سامسونج. • سيتم الاتصال برابح الجائزة الكبرى عبر بيانات الاتصال المسجلة لدينا، لترتيب إجراء استلام جائزته من المكتب الرئيسي لشركة سامسونج في مبنى "باترفلاي" - مبنى A، مدينة دبي للإعلام، دبي، الإمارات العربية المتحدة، حيث تم إعداد مشترياتهم المؤهلة. يجب استلام الجائزة في غضون 30 يوماً من تاريخ إعلامهم من قبل سامسونج. • يجب على الرابح الذي سيستلم جائزته، إبراز مستنداته التالية: (1) بطاقة هوية أصلية أو جواز سفر، (2) فاتورة أصلية أو إيصال استلام أصلي من المتجر كدليل على شراء المنتجات. • في حالة عدم تمكن الرابح من الحضور إلى سامسونج شخصياً خلال الفترة المحددة والمذكورة هنا، و/أو لم يقدم بياناته الشخصية الصحيحة وبيانات الفاتورة الصحيحة، ستعتبر الجائزة لاغية، ولن يتم إعادة إصدارها أو التعويض عنها. • في حال عدم قبول الرابح لاستلام الجائزة، ستعتبر الجائزة ملغاة حكماً، ويحق لشركة سامسونج اختيار فائز آخر.
---	---

General Terms

- Participants may enter in the Promotion and the raffle draw multiple times during the Promotion Period, provided their purchase of Products meet the minimum requirements stated above.
- The Promotion shall at all times be subject to availability and may not be provided to all customers purchasing the Products.
- The Promotion and/or the Prizes are subject to change and update at any time at Samsung's sole and absolute discretion.
- Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period.
- Samsung shall not be liable to the customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with this Promotion and/or the Prizes and/or the customer's inability to avail of the Promotion and/or customer's inability to collect the Prizes.
- Any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the customer's participation in the Promotion and/or the raffle draws and/or the Prizes, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates and shall be resolved by the competent courts in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.

يقر المشاركون بأنه سيتم الاتصال بهم عبر بيانات الاتصال المسجلة لدينا (بريدهم الإلكتروني و/أو رقم هاتفهم)، في حال تم اختيار تذكرة السحب الخاصة بهم للفوز، لترتيب عملية تسليم أو توصيل الجائزة. وسيتم تصوير مجموعة الجوائز كإثبات.

شروط عامة:

- يحق للعميل الاشتراك في العرض الترويجي والسحب عدة مرات خلال فترة العرض، طالما أن قيمة شراء المنتجات تعادل الحد الأدنى المذكور في البند 6 أعلاه.
- يخضع العرض لتوفر المنتجات في كل الأوقات، وقد لا يحصل عليه جميع العملاء الذين يشترون منتجات.
- يخضع العرض و/أو الجوائز للتغيير والتحديث في أي وقت، بملء إرادة سامسونج.
- تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالحق في إنهاء أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.
- سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان نوعه، له صلة بهذا العرض و/أو الجوائز و/أو عدم تمكن العميل من الاستفادة من العرض واستلام الجائزة.
- يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته، سواء كان ناشئاً بصورة مباشرة أو غير مباشرة عن هذه الشروط والأحكام أو عن مشاركة العميل أو الراجح في العرض الترويجي أو آلية الربح الفوري لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، وسيتم حله والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في إمارة دبي، بدولة الإمارات العربية المتحدة.

Terms and Conditions Back to School "Flip Your Luck"	الشروط والأحكام مسابقة "تجربة الحظ" ضمن عرض العودة للمدارس
1. These Terms and Conditions comprise the Samsung Back to School "Flip Your Luck" promotion (the "Promotion") which will provide the customers ("Participant(s)") with a chance to win certain Prizes with the purchase of Samsung Galaxy products and its accessories ("Product(s)") during the Promotion Period.	1. تشمل هذه الشروط والأحكام مسابقة "تجربة الحظ" الخاصة بعرض العودة للمدارس ("العرض الترويجي") والذي سيتيح للعملاء ("المشاركين") فرصة ربح جوائز مختارة عند شراء منتجات Samsung Galaxy وملحقاتها ("المنتجات") خلال فترة العرض الترويجي.
2. The Promotion will be valid from the 23 rd of August 2023 until the 10 th of September 2023 (the "Promotion Period").	2. يسري العرض من 23 أغسطس إلى 10 سبتمبر 2023 ("فترة العرض الترويجي").
3. This Promotion is available only for Participants who have purchased the Product(s) from any of our participating Samsung Experience Stores (the "Store(s)") in the United Arab Emirates during the Promotion Period.	3. يطبق هذا العرض فقط على المشاركين الذين اشتروا منتج أو منتجات من متاجر Samsung Experience المشاركة ("المتاجر") القائمة في دولة الإمارات العربية المتحدة خلال فترة العرض.
4. This Promotion is limited to Participants who are at the majority age under the UAE applicable laws and have the legal capacity to enter into these Terms and Conditions.	4. يقتصر هذا العرض على المشاركين في سن الرشد والمؤهلين وفقاً للقوانين المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدة للدخول في هذه الشروط والأحكام.
5. Samsung Gulf Electronics FZE employees and their immediate family members as well as Samsung's affiliates, subsidiaries and partners are not eligible to participate in this Promotion.	5. لا يحق لموظفي سامسونج جلف للإلكترونيات م.م.ح ("سامسونج") وأفراد أسرهم المباشرين وكذلك الشركات التابعة لها أو لشركائها المشاركة في العرض .
Mechanism and Eligibility:	الأهلية وآلية العرض الترويجي
6. In order to be eligible to participate in this Promotion, Participants must purchase a minimum total amount of nine hundred and ninety-nine Emirati Dirhams (AED 999) in Products at the Stores, under a single purchase invoice, in order to get a chance to play the "Flip Your Luck"	6. للتمكن من الاشتراك في هذا العرض، يجب على المشاركين شراء منتجات لا تقل قيمتها الإجمالية عن تسعمائة وتسعة وتسعين درهم (999 درهم) في فاتورة واحدة من المتاجر، ليحصلوا على فرصة لعب "تجربة حظك" وربح جائزة.

<p>game (the “Game”) and stand a chance to win a Prize.</p>	
<p>7. Participation is limited to the Store where the Products were purchased (as per the purchase invoice). Purchase invoices can only be used once to participate in the Promotion and cannot be used for registration in any other Store other than the Store from which the Products were purchased.</p>	<p>7. المشاركة محصورة في المتجر الذي تم شراء المنتجات منه (بحسب فاتورة الشراء). لا يمكن استعمال فواتير الشراء للاشتراك في العرض إلا مرة واحدة، كما لا يمكن استعمالها للتسجيل في أي متجر آخر بخلاف المتجر الذي تمت فيه عملية الشراء.</p>
<p>8. In order to participate in the Promotion, eligible Participants will be required to scan the QR code from the printed and digital marketing materials available inside the Store and register their personal details and eligible invoice (“Registration”). With the help of the Store’s promoters, Participants will be redirected to the Registration page to provide their personal details as listed below:</p>	<p>8. للتمكن من الاشتراك في العرض، سيطلب من المشاركين المؤهلين مسح رمز الاستجابة السريعة الظاهر على المواد التسويقية الرقمية والمطبوعة، المتوفرة في المتجر، وتسجيل بياناتهم الشخصية والفاتورة المؤهلة (“التسجيل”). وبمساعدة أحد موظفي الترويج في المتجر، سيتم إعادة توجيه المشاركين إلى صفحة التسجيل لملء بياناتهم الشخصية الموضحة أدناه:</p>
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Full legal name (as per national ID card or passport) 	<ul style="list-style-type: none"> ● الاسم الرسمي بالكامل (بحسب بطاقة الهوية أو جواز السفر)،
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Email address. 	<ul style="list-style-type: none"> ● عنوان البريد الإلكتروني،
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Mobile number. 	<ul style="list-style-type: none"> ● رقم الهاتف المتحرك،
<ul style="list-style-type: none"> ▪ The Product’s invoice number and total amount 	<ul style="list-style-type: none"> ● رقم الفاتورة وإجمالي المبلغ المدفوع،
<ul style="list-style-type: none"> ▪ Purchase’s Invoice image. 	<ul style="list-style-type: none"> ● صورة عن الفاتورة
<p>9. The Store’s promoters will assist all eligible Participants throughout the Registration process and to help them unlock the Game.</p>	<p>9. سيقوم المروجون في المتجر، بمساعدة جميع المشاركين المؤهلين أثناء عملية التسجيل وإرشادهم لبدء اللعب.</p>

<p>10. Upon successful Registration, Participants will be able to proceed and play the Game.</p>	<p>10. بعد إتمام التسجيل بنجاح، يستطيع المشاركون مباشرة اللعب.</p>
<p>11. The Game's selection of winners will be done randomly and electronically. Participants will receive an in-Game message, stating one of the three possible results: "Daily Prize" or "Mega Prize" or "Better Luck Next Time". The first two results will award the Participant with the applicable Prize as outlined in clauses 16 and 17 below. The "Better Luck Next Time" result means that the Participant did not win any Prize.</p>	<p>11. سيتم اختيار الرابحين في اللعبة إلكترونياً بشكل عشوائي. وسيحصل المشاركون على رسالة من داخل اللعبة وتنص على إحدى النتائج التالية: "جائزة يومية" أو "جائزة كبرى" أو "حظاً موفقاً في المرة القادمة". في حال الحصول على إحدى النتيجتين الأولى أو الثانية، سيحصل الفائز على جائزة كما هو محدد في البندين 16 و 17 أدناه، أما في حال الحصول على رسالة "حظاً موفقاً في المرة القادمة"، فهذا يعني أن المشارك لم يربح أي جائزة.</p>
<p>12. If a Participant wins a Prize, they will receive an email notification on their registered email address regarding the Prize and instructions on how and/or where to collect such Prize.</p>	<p>12. سيتلقى الفائز إشعاراً على البريد الإلكتروني المسجل لدينا، يتعلق بالجائزة وإرشادات حول طريقة و/أو مكان استلام الجائزة.</p>
<p>13. Participants who meet the minimum purchase requirement outlined in clause 6 above, will be able to play the Game one (1) time. All Participants who have purchased any flagship Products (i.e. Galaxy Z Flip5, Z Fold5, Watch6 series, Tab S9 series) and meet the requirements of clause 6 above, will be able to play the Game two (2) times.</p>	<p>13. المشاركون الذين يشترون منتجات بحد أدنى للشراء يتوافق مع الشروط المذكورة في البند 6 أعلاه، يمكنهم اللعب مرة واحدة. جميع المشاركين الذين اشتروا منتجات رئيسية مميزة (مثل ZFlip 5, Zfold 5, Watch 6, Tab S9 Series) مع حد أدنى للشراء يعادل الشروط المذكورة في البند 6 أعلاه، هم مؤهلون للعب لعبة الحظ مرتين.</p>
<p>14. Multiple participation is possible with separate purchase invoices; however, the minimum invoice amount must satisfy the minimum purchase requirement stated in clause 6 above. Invoices cannot be combined to meet the minimum purchase requirement.</p>	<p>14. يسمح بالاشتراكات المتعددة باستخدام فواتير منفصلة، بشرط أن يكون الحد الأدنى لقيمة الفاتورة متوافقاً مع الحد الأدنى للشروط المذكورة في البند 6 أعلاه. ولا يمكن تجميع الفواتير للوصول إلى الحد الأدنى من قيمة الشراء.</p>
<p>15. During the Promotion Period, Participants playing the Game will stand a chance to win one or more of the below prizes (all together, the "Prize(s)"), as follows:</p>	<p>15. المشاركون الذين يمارسون لعبة الحظ هذه، خلال فترة العرض، سيحصلون على فرصة ربح واحدة أو أكثر من الجوائز الموضحة أدناه (جميعها تسمى "جوائز")، كما يلي:</p>

<u>Daily Prizes:</u>	<u>الجوائز اليومية:</u>
16. Instant Prize: one (1) "Back to School Kit" consisting of a backpack and a water bottle.	16. جائزة فورية: باقة واحدة "باقة العودة للمدارس"، تتألف من حقيبة ظهر وعبوة ماء.
17. Mega Prize: Every day during the Promotion Period, one (1) Participant will stand a chance to win one (1) Mega Prize. Each day will feature a different Mega Prize, as follows:	17. الجائزة الكبرى سيحصل مشارك واحد، كل يوم طوال فترة العرض الترويجي، على فرصة ربح جائزة كبرى واحدة. في كل يوم ستقدم جائزة كبرى مختلفة، على النحو التالي:
Day 1: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الأول: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 2: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الثاني: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 3: one (1) Galaxy S23 Ultra 256GB – worth AED 4,549	اليوم الثالث: عدد (1) هاتف Galaxy S23 Ultra 256GB - بقيمة 4,549 درهم
Day 4: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الرابع: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 5: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الخامس: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 6: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم السادس: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 7: one (1) Galaxy Watch6 Wifi 40mm – worth AED 1,299	اليوم السابع: عدد (1) ساعة Galaxy Watch6 Bluetooth 40mm - بقيمة 1,299 درهم
Day 8: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الثامن: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 9: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم التاسع: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم

Day 10: one (1) Galaxy Z Flip5 256GB – worth AED 3,949	اليوم العاشر: عدد (1) هاتف Galaxy Z Flip5 256GB بقيمة 3,949 درهم
Day 11: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الحادي عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro بقيمة 499 درهم
Day 12: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الثاني عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro بقيمة 499 درهم
Day 13: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الثالث عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro بقيمة 499 درهم
Day 14: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم الرابع عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro بقيمة 499 درهم
Day 15: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED499	اليوم الخامس عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 16: one (1) Galaxy Buds 2 Pro – worth AED 499	اليوم السادس عشر: عدد (1) سماعة Galaxy Buds 2 Pro - بقيمة 499 درهم
Day 17: one (1) Z Fold5 256GB – worth AED 6,799	اليوم السابع عشر: عدد (1) هاتف Galaxy Z Fold5 256GB - بقيمة 6,799 درهم
Day 18: one (1) Galaxy Watch6 Wifi 40mm – worth AED 1,299	اليوم الثامن عشر: عدد (1) ساعة Galaxy Watch6 Bluetooth 40mm - بقيمة 1,299 درهم
Day 19: one (1) Galaxy Watch6 Wifi 40mm – worth AED 1,299	اليوم التاسع عشر: عدد (1) ساعة Galaxy Watch6 Bluetooth 40mm - بقيمة 1,299 درهم
18. Winners of the Instant Prize will receive an email confirming the win and will be able to collect their Instant Prize from the same Store where the Products were purchased (i.e. the Store in which they are playing the Game).	18. سيحصل رابحو الجوائز الفورية على رسالة تأكيد بفوزهم عبر البريد الإلكتروني، وبإمكانهم استلام جائزتهم الفورية من نفس المتجر الذي اشترؤا فيه المنتجات (مثلاً، المتجر الذي لعبوا فيه لعبة الحظ).

<p>19. Winners of the Mega Prizes will receive an email confirming the win and will be able to collect their Prize from the Samsung head office located at Butterfly Building Tower A, Dubai Media City, Dubai, UAE. Mega Prizes must be collected by winners between 5th September until 15th September 2023 (Monday to Friday) only, from 10:00AM to 5:00PM.</p>	<p>19. سيحصل رابحو الجوائز الكبرى على رسالة تأكيد بفوزهم عبر البريد الإلكتروني، وبإمكانهم استلام جائزتهم الكبرى من المكتب الرئيسي- لشركة سامسونج في مبنى "باترفلاي" - برج A، مدينة دبي للإعلام، دبي، الإمارات العربية المتحدة. يجب على الرايح استلام جائزته الكبرى خلال الفترة من 5 سبتمبر إلى 15 سبتمبر 2023 (الاثنين إلى الجمعة) من الساعة 10 صباحاً إلى 5 مساءً.</p>
<p>General Terms</p>	<p>شروط عامة:</p>
<p>20. The Prizes' colours, specs and/or model are subject to availability.</p>	<p>20. تخضع ألوان، مواصفات، و/أو طراز الجوائز لمدى توفرها.</p>
<p>21. The Prizes are non-exchangeable, non-refundable, non-transferable, and not redeemable for cash or any other Samsung products and/or services.</p>	<p>21. الجوائز غير قابلة للصراف نقداً أو التحويل ولا حتى استبدالها بنقود أو بأي جهاز من أجهزة سامسونج الأخرى.</p>
<p>22. In order to collect the Prizes, winners will be required to present the (i) Original ID or passport and (ii) eligible original invoice or receipt received as proof of purchase of the Products. The winners hereby agree that a copy of such documents will be retained by Samsung records for legal and compliance purposes, as required by the applicable regulatory local authorities.</p>	<p>22. يتعين على الرايح الذي سيستلم جائزته، إبراز مستنداته التالية: (1) بطاقة هوية أصلية أو جواز سفر، (2) فاتورة أصلية أو إيصال استلام أصلي من المتجر كدليل على شراء المنتجات. ويوافق الفائزون هنا على احتفاظ سامسونج بنسخة من هذه المستندات في سجلاتهم لأغراض قانونية، تتوافق مع متطلبات السلطات التشريعية المحلية.</p>
<p>23. In the event the winner fails to collect the Prizes personally within the time limits stated above and/or to provide their correct personal and invoice details accordingly, the relevant Prize shall be deemed forfeited and shall not be reissued or reimbursed in any way.</p>	<p>23. في حالة عدم تمكن الرايح من استلام جائزته خلال الإطار الزمني الموضح أعلاه، و/ أو عدم تمكنه من تقديم بياناته الشخصية الصحيحة وبيانات الفاتورة الصحيحة، ستعتبر الجائزة لاغية، ولن يتم إعادة إصدارها أو التعويض عنها في أي حال من الأحوال.</p>
<p>24. If the Participants chose not to accept their Prize, the relevant Prize will be deemed forfeited, and Samsung may select another Participant to win the Prize at its sole discretion.</p>	<p>24. في حال عدم قبول الرايح لاستلام الجائزة، ستعتبر الجائزة ملغاة حكماً، ويحق لشركة سامسونج اختيار فائز آخر بملء إرادتها.</p>

<p>25. Samsung shall not reimburse or replace lost or voided Prizes.</p>	<p>25. لن تقوم سامسونج باستبدال الجائزة المفقودة أو الملغاة أو التعويض عنها.</p>
<p>26. Participants may enter in the Promotion multiple times during the Promotion Period, provided their purchase of Products meet the minimum requirements stated above.</p>	<p>26. يحق للعميل الاشتراك في العرض الترويجي عدة مرات خلال فترة العرض، بشرط أن تلي عملية شراء المنتجات الحد الأدنى من المتطلبات المذكورة أعلاه.</p>
<p>27. The Promotion shall at all times be subject to availability and may not be provided to all customers purchasing the Products.</p>	<p>27. يخضع العرض لتوفر المنتجات في كل الأوقات، وقد لا يحصل عليه جميع العملاء الذين يشترون منتجات.</p>
<p>28. The Promotion and/or the Prizes are subject to change and update at any time at Samsung's sole and absolute discretion.</p>	<p>28. يخضع العرض و/أو الجوائز للتغيير والتحديث في أي وقت، بملء إرادة سامسونج.</p>
<p>29. Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period.</p>	<p>29. تحتفظ شركة سامسونج لنفسها بالحق المطلق في إجراء تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.</p>
<p>30. Samsung shall not be liable to the customers for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with this Promotion and/or the Prizes and/or the customer's inability to avail of the Promotion and/or customer's inability to collect the Prizes.</p>	<p>30. سامسونج غير مسؤولة تجاه العملاء عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان نوعه، له صلة بهذا العرض و/أو الجوائز و/أو عدم تمكن العميل من الاستفادة من العرض و/أو عدم قدرته على استلام الجائزة.</p>
<p>31. Any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the customer's participation in the Promotion and/or the Game and/or the Prizes, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates and shall be resolved by the competent courts in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates</p>	<p>31. يخضع أي نزاع أياً كانت طبيعته، سواء كان ناشئاً بصورة مباشرة أو غير مباشرة عن هذه الشروط والأحكام أو عن مشاركة العميل في العرض الترويجي و/أو اللعب و/أو الجوائز لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، وسيتم حله والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في إمارة دبي، بدولة الإمارات العربية المتحدة.</p>

